
Van:  
Verzonden: zondag 12 april 2020 14:53 
Aan: Oostvaardersplassen <Oostvaardersplassen@flevoland.nl> 
CC: Griffie <Griffie@flevoland.nl> 
Onderwerp: Betreft leden klankbordgroep, 
 
 
Geachte Hr., en Statenleden, 
 
In een ingezonden stuk voor de komende vergadering betreft anticonceptie viel mij het volgende op; 
Twee leden die zitting hebben in de Klankbord groep hebben namens een stichting een reactie 
ingezonden voor de komende vergadering. Het gaat hierbij om … ,en…... 
Het is mijn inziens zeer ongepast dat deze leden van de Klankbordgroep een reactie insturen namens 
een stichting /actiegroep.(Stichting Welzijn Dieren Oostvaardersplassen) 
Deze leden moeten zich onafhankelijk opstellen ,en daarbij schept …. ook  nog een verkeerde gang 
van zaken in een artikel door omroep Flevoland. 
Actie voerders zouden debet zijn aan het voorlopige besluit van de rechter waardoor afschot stil is 
komen te liggen. 
Deze lieden weten donders goed dat fauna 4 live en Dierbaar Flevoland hier een zaak hebben 
aangespannen ! 
 
Ook pleit ….. voor uitplaatsing van de Runderen naar andere “Natuurgebieden. ,waarbij ik mij sterk af 
vraag of men ook lering trekt uit eerder op gedane ervaringen?  
Het uitplaatsen maar ook het zoeken naar geschikte gebieden is door SBB slecht uitgevoerd. Dit 
gezien de paarden in Spanje meer dood dan levend waren toen wij daar polshoogte genomen 
hadden ,en dit terwijl er al 2 rapporten lagen die dit uitgekozen gebied nadrukkelijk af raden ivm 
voedsel schaarste. Met deze wetenschap heeft SBB toch deze dieren naar dit ongeschikte gebied 
gestuurd. 
Ook de  grote sterfte onder de in quarantaine gehouden paarden, die vervolgens niet voor sectie 
aangeboden zijn geeft zeer te denken ,en is een overtreding van de wet om ze zonder de 
doodsoorzaken te weten toch op export naar buitenland te sturen.  
 
Ook het feit dat wij al meerderen in meerdere gebieden hebben moeten constateren dat SBB in 
samenwerking met partner in crime Free Nature gehouden dieren stelselmatig verwaarloost en 
uithongerd! 
 
Dit kan toch niet de toekomst voor deze Heck -runderen zijn die al zoveel jaren ontberingen hebben 
moeten doorstaan. Afbouwen v d bestaande populatie door anticonceptie en castratie en in tijden 
van voedsel schaarsteop tijd bijvoeren !!  
 
Dat SBB ver buiten alle wettelijke afschot protocollen heeft gehandeld is duidelijk bewezen door dit 
op film vast te leggen. Deze filmbeelden zijn ook in bezit gesteld aan de Staten , die dit 
bagatelliseren!  En ja dan is het ook geen wonder dat daar commotie over ontstaat ,en terecht. 
 
Als leden van de klankbordgroep zich scharen in een stichting is dit nogmaals een klap in het gezicht 
voor Code Rood ,die niet onafhankelijk zou kunnen zijn, maar meer expertise in huis had dan heel 
SBB  bij elkaar gezien het bedroevende resultaat na 25 jaar beheer. 
 
Als de klankbord groep uit eigen naam een reactie zou geven lijkt mij gepast, maar dit is weer een 
staaltje van wanbestuur ! 
 
Graag op korte termijn een reactie op mijn kritiek! 
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In afwachting, 
 
Stop het leed dat Oostvaardersplassen heet !  
Van: Oostvaardersplassen <Oostvaardersplassen@flevoland.nl>  
Verzonden: woensdag 15 januari 2020 17:36 
Aan: Oostvaardersplassen <Oostvaardersplassen@flevoland.nl> 
CC:  
Onderwerp: RE: Aanbod voor gesprek, 
 
Goedemiddag, 
  
We hebben uw reactie op het aanbod ontvangen, daarom ontvangt u hierbij een aantal opties voor 
een gesprek: 

• woensdag 5 februari tussen 13.00-15.00 uur 
• donderdag 13 februari tussen 14.00-17.00 uur 
• woensdag 19 februari tussen 13.30-17.00 uur 

Daarbij gaan we uit van een gesprek van maximaal 1,5 uur. 
….  en ….. zijn hierbij aanwezig. 
  
We horen graag welke datum/tijdstip uw voorkeur heeft. 
  
Met vriendelijke groet, 
Projectteam Oostvaardersplassen 
  
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: >  
Verzonden: woensdag 15 januari 2020 11:51 
Aan: Oostvaardersplassen <Oostvaardersplassen@flevoland.nl> 
CC:  
Onderwerp: Aanbod voor gesprek , 
  
Aan projectgroep Oostvaardersplassen , 
  
Na beraad , hebben wij besloten op het aanbod vanuit de provincie om nogmaals met elkaar in 
gesprek te gaan in te gaan . 
Wij zouden het echter zeer op prijs stellen dat ook Gedeputeerde , alsmede een aantal Deskundigen 
, die de vragen getracht hebben te beantwoorden zouden aanschuiven . 
Dit had ik al nadrukkelijk verzocht in mijn telefonisch contact . 
Wij zien niet in wat er in de weg zou kunnen staan om met Gedeputeerde kennis te maken. 
Het is tenslotte onze Volksvertegenwoordiger . 
  
In de hoop dat toch aan ons verzoek voldaan kan worden , vernemen wij graag een aantal data en 
tijdstip van U. 
  
In afwachting, 
Hartelijke groet , 
  
  

***disclaimer*** 
http://www.flevoland.nl/Informatie/Disclaimer-e-mail 
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